
Protokół nr IX/18 
sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 25 kwietnia 2019 r.  

miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu GiM Węgliniec 

 

O godzinie 09:04 Przewodniczący Rady Wiesław Piechota otworzył obrady 

wypowiadając oficjalną formułę: „Otwieram dziewiątą sesję Rady Miejskiej Węglińca”. 

Powitał wszystkich zebranych, m.in. Burmistrza Mariusza Wieczorka, Zastępcę Burmistrza 

Dominika Matelskiego, Sekretarza Marcina Paplę, Skarbnik Jolantę Zawiszę, Dyrektora ZUK 

Krzysztofa Polewskiego i poinformował, że w posiedzeniu bierze udział czternastu radnych z 

pośród piętnastoosobowego ustawowego składu Rady, w związku z powyższym stwierdził, że 

obrady są prawomocne. Swoją nieobecność usprawiedliwił radny Grzegorz Tyrakowski.  

Obecni: 

1. Wanda Antonina Batog 

2. Waldemar Błauciak 

3. Maria Fedyczkowska 

4. Andrzej Fink 

5. Bogumiła Glonek 

6. Elżbieta Grabowska 

7. Łukasz Kocot 

8. Łukasz Pańków 

9. Stanisław Papież 

10. Jerzy Peroński 

11. Mirosław Piątka 

12. Wiesław Piechota 

13. Dawid Szymczak 

14. Grzegorz Tyrakowski 

15. Marek Wawrzynek 

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 a lista osób zaproszonych i uczestniczących w 

posiedzeniu stanowi zał. nr 2. 

 

Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad, który został przekazany 

wszystkim zainteresowanym wraz z materiałami na sesję (zał. nr 3), radny Waldemar Błauciak 

jako przedstawiciel Klubu Radnych Inicjatywy Samorządowo - Obywatelskiej ISO 2018 oraz 

radny Marek Wawrzynek jako przedstawiciel Klubu Radnych KWW Mariusz Wieczorek 

zgłosili w imieniu klubów wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
wysokości i zasad otrzymywania diet przez radnych Rady Miejskiej Węglińca oraz należności z 

tytułu zwrotu kosztów podróży służbowej, celem dokładnego przeanalizowania i doprecyzowania 

projektu uchwały na wspólnym posiedzeniu wszystkich radnych. Przystąpiono do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Tyrakowski 

 



Nie było więcej uwag, więc przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad, 

z uwzględnieniem zmian. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Tyrakowski 

 

Następnie przystąpiono do punktu 3, tj. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH.  Prowadzący 

obrady przypomniał, że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. 

Dodał, że jeżeli będzie to możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części 

posiedzenia. W przypadku braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana 

pisemna odpowiedź.  

 

Kolejnym punktem porządku obrad było PRZYJĘCIE PROTOKOŁU  SESJI Z DNIA 21  I 28 MARCA 

2019R.  Uwag nie zgłoszono więc przystąpiono od razu do głosowania wpierw w sprawie 

przyjęcia protokołu z dnia 21.03.2019 r. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Tyrakowski 

 

Następnie przestąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia protokołu sesji z dnia 28.03.2019 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Tyrakowski 

 

Kolejny punkt porządku obrad dotyczył SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. Kserokopia pisemnego sprawozdania, obejmującego miesiąc marzec 2019 r.  

stanowi zał. nr 4. 

W związku z pytaniami radnych Burmistrz przedstawił dodatkowe informacje dot. wskazanych 

w sprawozdaniu spraw, m.in. wymiany pieca w Domu Kultury w Jagodzinie przy okazji 

remontu pomieszczeń, w związku z tworzeniem Klubu „SENIOR +”, podjętych działań w 

zakresie przywrócenia Posterunku Policji w Węglińcu, złożonego wniosku o dofinansowanie 

zadania pn. przebudowa z rozbudową sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w 



Ruszowie z budżetu państwa w ramach programu „Sportowa Polska”, spotkania w sprawie 

remontu Dworca Kolejowego w Węglińcu. 

Po wysłuchaniu przedstawionych przez Burmistrza informacji przystąpiono do głosowania w 

sprawie przyjęcia sprawozdania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Tyrakowski 

 

W oczekiwaniu na przybycie na sesję Dyrektora MGOK przystąpiono wpierw do realizacji 

punktu dotyczącego FUNKCJONOWANIA I FINANSOWANIA KLUBÓW SPORTOWYCH I STOWARZYSZEŃ.  

(materiały stanowią zał. nr 5 i 6). Temat zaprezentował pracownik Urzędu Pan Mirosław 

Matuszewski. Posiłkując się prezentacją multimedialną wyjaśnił: co to jest otwarty konkurs 

ofert, co musi zawierać oferta, którą składają organizacje w odpowiedzi na ogłoszenie o 

konkursie, powołaniu specjalnej komisji konkursowej, która opiniuje oferty złożone przez 

organizacje, co jest oceniane przy rozpatrywaniu ofert, jak wygląda ogłoszenie wyników 

otwartego konkursu i jak wygląda nadzór i rozliczenie dotacji. Na koniec przedstawił 

zestawienie prezentujące wszystkie Kluby Sportowe i Stowarzyszenia z terenu Gminy 

Węgliniec, realizowane przez nich zadania, kwoty dotacji i stosunek procentowy dotacji do 

ogółu kosztów zadania.   

Po dyskusji, głównie na temat konieczności sprawdzenia rzetelności prowadzenia zajęć w 

klubach sportowych i kontroli dokumentów w klubach i stowarzyszeniach, przystąpiono do 

głosowania w sprawie przyjęcia informacji nt. funkcjonowania i finansowania klubów 

sportowych i stowarzyszeń. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Tyrakowski 

 

Ponieważ na sesję przybył Dyrektor MGOK Pan Bogdan Walczak przystąpiono do realizacji 

punktu ANALIZA DZIAŁALNOŚCI I POTRZEB MGOK (materiały stanowią zał. nr 7 i 8). 

Pan Bogdan Walczak pokrótce przedstawił czym zajmuje się Miejsko Gminny Ośrodek 

Kultury. Mówił m.in., że w skład wchodzi kilka placówek typu Domy Kultury, Świetlice 

Wiejskie i Biblioteki, które funkcjonują w różnych godzinach, gdyż jest to uzależnione od 

etatów które posiada MGOK. Ośrodek prowadzi na co dzień działalność związaną z edukacją 

kulturalną dzieci, młodzieży i dorosłych. Instruktorzy bardzo angażują się w swoją prace, 

prowadzą szeroką gamę różnych zajęć i robią wszystko, żeby przyciągnąć jak najwięcej dzieci. 

Nadmienił, że przy WCK powstał zespół muzyczny GRAŻYNKA i zwiększyła się aktywność 

grupy teatralnej PIRAT, która w najbliższym czasie planuje zmienić swoją nazwę. Następnie 

odpowiadając na pytania radnych Pan Bogdan Walczak mówił o organizacji Święta 3 Maja, 



planowanym remoncie Domu Kultury w Czerwonej Wodzie, adaptacji pomieszczeń strychu 

WCK na pokój gościnny z co najmniej 4 miejscami noclegowymi, aneksem kuchennym i 

łazienką, przekształceniu piwnicy WCK na archiwum, składnicę akt, wymianie drzwi w 

Bibliotece w Węglińcu. Burmistrz Mariusz Wieczorek dodał, że jesteśmy w trakcie 

przeprojektowania sali WCK, gdyż poprzedni projekt nie spełniał warunków, które wszyscy 

oczekiwali. W dalszej części Dyrektor Walczak mówił o  najważniejszych potrzebach MGOK, 

takich jak: zwiększenie o 1 godz. etatu dla Instruktora-młodszego bibliotekarza w Domu 

Kultury w Czerwonej Wodzie, zwiększenie etatu z ½ na ¾, a docelowo na pełen etat dla 

konserwatora, zapewnienie środków na umowy zlecenia z wykwalifikowanymi instruktorami 

nauki tańca, muzyki.  

Po zakończonej prezentacji radni przystąpili do głosowania w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania sprawozdania z działalności i potrzeb MGOK.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Tyrakowski 

 

Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad, tj. BLOKU UCHWAŁ. 

Projekty rozpatrzono w następującej kolejności: 

1. w sprawie zmiany załączników do uchwały nr 31/IV/18 z dnia 28 grudnia 2018 r w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec 

Przewodniczący Rady poprosił Panią Skarbnik o zwięzłą prezentację uchwał, gdyż w dniu 

dzisiejszym zaplanowana jest jeszcze część wyjazdowa sesji. W związku z tym, Skarbnik 

Jolanta Zawisza przekazała, że głównie zmiany w budżecie wynikają z uwzględnienia 

wniosków od rożnych grup zawodowych o podwyżki, wyjaśniając po krótce zasady ich 

przyznawania. Natomiast w zakresie przedsięwzięć w WPF zmianie uległa wartość budowy 

wodociągu w Kościelnej Wsi i Okrąglicy, ze względu na szybsze zakończenie inwestycji i 

przekazanie ostatniej płatności w roku bieżącym a nie jak było planowane w 2020 r. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

oba projekty uchwał. Przystąpiono do głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

załączników do uchwały nr 31/IV/18 z dnia 28 grudnia 2018 r w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław 

Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Waldemar Błauciak 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Tyrakowski 



Rada podjęła uchwałę nr 79/IX/19 w sprawie zmiany załączników do uchwały nr 31/IV/18 z 

dnia 28 grudnia 2018 r w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i 

Miasta Węgliniec (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 9). 

 

2. w sprawie zmian w budżecie 

Przystąpiono do głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław 

Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Waldemar Błauciak 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Tyrakowski 

Rada podjęła uchwałę nr 80/IX/19 w sprawie zmian w budżecie (niniejsza uchwała stanowi 

zał. nr 10). 

 

3. w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej na rok 2019 

Ponieważ nie było żadnych pytań przystąpiono od razu do głosowania w sprawie podjęcia 

uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Tyrakowski 

Rada podjęła uchwałę nr 81/IX/19 w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej na rok 

2019 (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 11). 

 

4. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy i 

Miasta Węgliniec na lata 2019 – 2020 

Na prośbę Przewodniczącego Rady, Przewodniczący Komisji Społecznej Dawid Szymczak 

przekazał, że komisja 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Ponieważ nie 

było pytań przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy 

Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Tyrakowski 



Rada podjęła uchwałę nr 82/IX/19 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy i Miasta Węgliniec na lata 2019 – 2020 (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 12). 

 

5. w sprawie zmiany uchwały nr 407/XIX/12 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 20 listopada 

2012 r. w sprawie ustalenia minimalnych stawek czynszu za wynajem, dzierżawę lokali 

użytkowych, nieruchomości gruntowych i lokali w obiektach zarządzanych przez gminne 

jednostki organizacyjne 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Wawrzynek przekazał, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Ponieważ nie było pytań przystąpiono od razu do głosowania 

w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy 

Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Tyrakowski 

Rada podjęła uchwałę nr 83/IX/19 w sprawie zmiany uchwały nr 407/XIX/12 Rady Miejskiej 

Węglińca z dnia 20 listopada 2012 r. w sprawie ustalenia minimalnych stawek czynszu za 

wynajem, dzierżawę lokali użytkowych, nieruchomości gruntowych i lokali w obiektach 

zarządzanych przez gminne jednostki organizacyjne (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 13). 

 

6. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele związane z produkcją energii elektrycznej z 

odnawialnych źródeł energii - fotowoltaika  

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Wawrzynek przekazał, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Ponieważ nie było pytań przystąpiono od razu do głosowania 

w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy 

Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Tyrakowski 

Rada podjęła uchwałę nr 84/IX/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele związane z produkcją 

energii elektrycznej z odnawialnych źródeł energii - fotowoltaika (niniejsza uchwała stanowi 

zał. nr 14). 

 

7. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu lokalu użytkowego  

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Wawrzynek przekazał, że komisja 6 głosami 

„za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Nie było pytań więc przystąpiono od razu do 

głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy 

Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Tyrakowski 

Rada podjęła uchwałę nr 85/IX/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu lokalu użytkowego (niniejsza uchwała stanowi 

zał. nr 15). 

 

8. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową  

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Wawrzynek poinformował, że również ten 

projekt uchwały  komisja 6 głosami „za” zaopiniowała pozytywnie. Ponieważ nie było pytań  

przystąpiono od razu do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy 

Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Tyrakowski 

Rada podjęła uchwałę nr 86/IX/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 16). 

 

9. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Wawrzynek przekazał, że komisja 6 głosami 

„za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dodał, że chodzi o nadajniki na wieży ciśnień. 

Nie było pytań więc przystąpiono od razu do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy 

Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Tyrakowski 

Rada podjęła uchwałę nr 87/IX/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 17). 

 

Po zrealizowaniu BLOKU UCHWAŁ o godzinie 10:09 Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. 

 



Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady przystąpł do realizacji punktu SPRAWY 

ORGANIZACYJNE, w trakcie którego; 

➢ Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Wawrzynek poinformował, że na 

posiedzeniu komisji został wypracowany wniosek w sprawie kontroli wykonywania instalacji 

światłowodowej na terenie gminy i przywracania terenu do stanu pierwotnego po zakończeniu 

prac. Wyjaśnił, że z uwagi na znaczną ilość telefonów i spływających informacji, że prace 

związane z instalacją nie są właściwie wykonywane, że teren po wykopie nie jest właściwie 

zagęszczany i uszkadzane są punkty graniczne i asfalt, członkowie komisji stwierdzili, iż 

należałoby się przyjrzeć jak to jest wykonane i dopilnować aby teren został przywrócony do 

pierwotnego stanu. Głos zabrał Zastępca Burmistrza Dominik Matelski, który przekazał, że 

chce powołać komisję, która będzie nadzorować tę sprawę, natomiast borykamy się z 

problemami kadrowymi, ponieważ osoba, która prowadziła i była zaangażowana w poprzednie 

etapy, przebywa na długotrwałym zwolnieniu chorobowym, ale będziemy pilnować, żeby 

wykonawca przywrócił teren do stanu pierwotnego. Bez tego nie odbierzemy robót. Po krótkiej 

dyskusji przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Gospodarczej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy 

Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Tyrakowski 

➢ Zapoznano się z korespondencją skierowaną do Rady w okresie międzysesyjnym.  

 
W punkcie ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA Burmistrz przekazał, że zgodnie z prośba na 

zapytaniu odpowie na nie pisemnie. 

 

W punkcie wolne głosy i komunikaty: 

➢ Radny Marek Wawrzynek poprosił o szybszą interwencję w sprawie drzew wzdłuż 

drogi 296 od Węglińca do Strefy Ekonomicznej w Wykrotach. 

➢ Radny Waldemar Błauciak poprosił o oznaczenie „czarnym punktem” drogi od 

Czerwonej Wody do Starego Węglińca, gdyż w ostatnim czasie na tym odcinku 

dochodziło do wielu wypadków, w tym również śmiertelnych. 

➢ Radny Andrzej Fink zgłosił przepełnione kosze na Cmentarzu Komunalnym w 

Węglińcu i poprosił aby zainterweniować u zarządcy, żeby częściej je opróżniał, aby 

nie było zalegających śmieci. Następnie przypomniał o wniosku Komisji Rewizyjnej 

w sprawie stojaków na pakiety do zbierania psich odchodów. Zgłosił również zły stan 

nawierzchni ścieżki rowerowej. 

➢ Radny Waldemar Błauciak poprosił o interwencję u administratora cmentarza w 

Czerwonej Wodzie, aby pilnował, żeby brama cmentarza była skutecznie zamknięta. 

➢ Radny Łukasz Pańków poprosił aby uwzględnić ul. Kolejową, jako jedno z miejsc, 

gdzie ma być zamontowana kamera monitoringu. 

➢ Radny Waldemar Błauciak zwracając się do radnych poprosił o możliwość 

poszerzenia składu jednej z  ważniejszych komisji, ponieważ jedna osoba z Klubu ISO 

jest tylko w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która patrząc na zakres jej 

działalności będzie się rzadko spotykać, co uniemożliwi tej osobie większe 

zaangażowanie się w pracę Rady.  



➢ Przewodniczący Rady poprosił radnych o przygotowanie na przyszłą sesję 

konkretnych propozycji na terminy posiedzeń aby stworzyć szkielet organizacji pracy 

Rady.  

 

O godzinie 11:20 Przewodniczący Rady ogłosił przerwę, po której rozpoczęła się część 

wyjazdowa sesji. 

 

Podczas części wyjazdowej radni wraz z Burmistrzem Mariuszem Wieczorkiem, Dyrektorem 

ZUK Krzysztofem Polewskim, Dyrektorem MGOK Bogdanem Walczakiem przeprowadzili  

lustrację infrastruktury gminnej obiektów kulturalnych, szkół, przedszkoli, świetlic 

środowiskowych, placów zabaw i remiz strażackich w Ruszowie, Kościelnej Wsi, Jagodzinie i 

Piasecznej.  

 

Część wyjazdowa a tym samym cała sesja zakończyła się o godzinie 14:47. 

 

 

 

 

 

  Przewodniczący Rady 

 

 

                                                                                  Wiesław Piechota 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotowała:  

Alicja Biardzka 


